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Oromon alig több mint két hónap alatt befejezték a Szeplőtelen Szűz Mária Szíve templom teljes belső felújítását. Tavaly kicserélték a nyílászá-
rókat, idén pedig felújították a villanyhálózatot, új lámpatesteket szereltek fel, a mennyezet új burkolatot kapott, végül pedig befestették a templom 
egész belterét. A beruházás másfél millió dinárba került. Pénteken, november 20-án, a megújult objektumot megtekintette Nyilas Mihály tartományi 
kormányalelnök is, akinek titkársága, a Tartományi Oktatási, Jogalkotási, Közigazgatási és Nemzeti Kisebbségi – Nemzeti Közösségi Titkárság a 
felújításhoz szükséges első 400 ezer dinárt biztosította. Az oromi hívek nem kevesebb, mint 800 ezer dinárt gyűjtöttek össze templomuk szebbé 
tételéhez, a maradék 300 ezer dinárt pedig Orom helyi közössége teremtette elő. 

– Az Oromhoz hasonló kis közösségek életében nagyon fontos minden egyes mozzanat, minden egyes beruházás, hiszen ezek a kis közösségek 
biztosítják a nagyobbak jövőjét, a vajdasági magyarság megmaradását és hozzájárulnak a fi atalok itthon maradásához is – mondta az eseményen 
Nyilas Mihály.

Ft. Utasi Jenő atya, aki Tóthfalu mellett az oromi egyházi szolgálatokat is ellátja, minden támogatónak és segítőnek köszönetet mondott, külön 
kiemelve a hívek odaadó és megértő támogatását.

– A felújítás ideje alatt az istentiszteleteket a Kultúrotthon nagytermében tartottuk. Amikor a munka befejeződött, úgy gondoltuk, hogy a jövőre 
tervezett belső festést is meg kellene ejtenünk, hiszen ha 2016-ra halasztjuk, akkor az egy ismételt kipakolással jár. Szerencsére az oromi, újfalusi 
és völgyesi hívők, de a falu vezetése is így gondolkodott és az összefogás szép eredményeként templomunk most teljesen új köntösben pompázik 
– nyilatkozta a plébános. 

Az eseményen megjelent Ft. Szakály József szabadkai katolikus plébános, aki hat évvel ezelőtt, még oromi plébánosként megálmodta és el-
tervezte ezeket a felújításokat, továbbá Ft. Dobó Tibor oromhegyesi plébános, Nyilas Leonov Anita, a Magyar Nemzeti Tanács alelnöke, Bata 
Ferenc a tóthfalusi és Lékó Róbert, az oromi helyi közösség elnöke és tanácsának tagjai valamint az oromi egyházközség pasztorális tanácsának 
képviselői.

Utasi atya elmondta még, hogy a felújítási munkálatok a templom külsejének rendezésével folytatódnak majd, hiszen le kell még cserélni 
az elhasználódott tetőt és rendbe kell tenni a templomkertet is, de hozzátette, hogy ezekkel egyelőre várni kell, mivel hiányzik még hozzájuk az 
anyagi háttér.  
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Új ruhában az oromi templom beltere


